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Pöytäkirjantarkastajat:

Aika 10.11.2020  kello 16:30 - 17:10

Paikka Valtuustosali

Läsnä Kokkonen Jorma varapuheenjohtaja
Sairanen Kati jäsen
Snell Miika jäsen
Juuri Pirkko Kh:n edustaja
Solonen Eila pöytäkirjanpitäjä

Poissa Kokkonen Tanja puheenjohtaja
Pasanen Pentti jäsen

Käsitellyt asiat: §§ 1 - 4

Allekirjoitukset:

Jorma Kokkonen  Eila Solonen
puheenjohtaja  pöytäkirjanpitäjä

Olemme tarkastaneet pöytäkirjan ja todenneet sen oikeaksi,
Savonlinnassa xx.xx.2020

Nimi  Nimi

Tarkastettu pöytäkirja on pidetty yleisesti nähtävänä Savonlinnan
kaupungin kotisivuilla: www.savonlinna.fi/paatoksenteko
xx.xx.2020 alkaen.

Eila Solonen

pöytäkirjanpitäjä



SAVONLINNAN  KAUPUNKI PÖYTÄKIRJA 1/2020

Vammaisneuvosto 10.11.2020 2

Pöytäkirjantarkastajat:

Sisällysluettelo

Pykälä Sivu
1 Laillisuus  ja päätösvaltaisuus 3
2 Pöytäkirjan tarkastus ja pöytäkirjantarkastajat 4
3 Erityisentuen opiskelijoiden peruskoulun jälkeinen koulupaikka 5
4 Keskusteluun tulleet asiat 6
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Pöytäkirjantarkastajat:

Vammaisneuvosto § 1 10.11.2020

Laillisuus  ja päätösvaltaisuus

VANE § 1

 Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



SAVONLINNAN  KAUPUNKI PÖYTÄKIRJA 1/2020

Vammaisneuvosto 10.11.2020 4

Pöytäkirjantarkastajat:

Vammaisneuvosto § 2 10.11.2020

Pöytäkirjan tarkastus ja pöytäkirjantarkastajat

VANE § 2

Esitys:  Pöytäkirja toimitetaan kokouksessa läsnä olleille sähköpostilla.
Läsnä olleet laittavat sihteerille vastauksen, jossa ilmoittavat
pöytäkirjan olevan kokouksen kulunmukainen.

Päätös:   Esitys hyväksyttiin.
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Pöytäkirjantarkastajat:

Vammaisneuvosto § 3 10.11.2020

Erityisentuen opiskelijoiden peruskoulun jälkeinen koulupaikka

VANE § 3

Selostus:  Savonlinnassa on mahdollisesti jäämässä vähintään 6-8 erityisen
tuen opiskelijaa (kehitysvamma- ja/ tai nepsydiagnooseja) ilman
peruskoulun jälkeistä koulupaikkaa ensi syksynä.  Viime syksynä
näin oli käynyt ainakin kahdelle oppilaalle. Oppilaat ovat vaikeasti
kehitysvammaisia savonlinnalaisia.

  Ammattiopisto Spesiassa olevalta TELMA-linjalta ei todennäköisesti
vapaudu riittävästi paikkoja näin monen opiskelijan tarpeeseen.
Ammattiopisto Spesia on eripuolilla Suomea toimiva ammatillinen
erityisoppilaitos.

Olisi erittäin tärkeää, että Savonlinnaan saataisiin perustaa toinen
itsenäiseen elämään valmistava ryhmä.

Esitys:    Vammaisneuvosto esittää että Savonlinnan koulutoimi ryhtyy
toimenpiteisiin, joilla turvataan kaikille erityisen tuen opiskelijoille
peruskoulun jälkeinen koulupaikka ensi syksynä eli syksyllä 2021

Käsittely:  Vammaisneuvosto täydensi esitystä:
  1. Erityisen tuen opiskelijoille pitäisi olla mahdollisuus peruskoulun

jälkeiseen opiskeluun kotipaikkakunnalla.
  2. Jatkokoulutuspaikoista pitäisi tehdä vuosittain päivittyvä

suunnitelma tulevaisuuteen esim. viisi vuotta eteenpäin.
  3. Mitä Savonlinnan kaupungilla on tarjota erityisen tuen

opiskelijoille päivätoiminnan sijaan?

Päätös: Esitys hyväksyttiin käsittelyn täydennyksillä.
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Pöytäkirjantarkastajat:

Vammaisneuvosto § 4 10.11.2020

Keskusteluun tulleet asiat

VANE § 4

Selostus:  Pirkko Juuti esitteli vammaisneuvoston toimintaa.
  Toivottiin Sosterin Vammaispalveluista esitystä mm.

asumispalveluista ja niiden kilpailutuksesta.

  Seuraava kokous päätettiin pitää 16.12. klo 16:30

  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17:10


